
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 28.06.2016 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 8η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 154η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 28.06.2016 

 
ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ: 6242/21-07-2016 

Συζήτηση επί της υπ’ αριθµ. πρωτ. 4911/08-06-2016 αιτήσεως κ. Σταύρου 

Ιατρίδη και λοιπών κατοίκων Μούρεσι. 

 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος (ΑΠΩΝ) 

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

3. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

5.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

6.ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

7.ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

8.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

9. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

11.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

12.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

13.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

14.ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ      

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

2.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

3.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4.ΚΑΜΠΟΥΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

5.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2. ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  
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3. ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

4. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

5. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

6.ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

7.ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

2.ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

 

Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ.5363/22-06-2016 έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Το 9ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το 4ο 

θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

 Οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Σουλδάτος Απόστολος και κ. Βασταρδής 

Κωνσταντίνος , προσήλθαν κατά την διάρκεια της συζήτησης του 1ου θέµατος εκτός 

ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ευαγγέλου Νικόλαος προσήλθε κατά την διάρκεια 

της συζήτησης του 5ου θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης και αποχώρησε από την 

συνεδρίαση κατά την διάρκεια της συζήτηση του  9ουθέµατος της ηµερήσιας 

διάταξης(το οποίο προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το 4ο θέµα της ηµερήσιας 

διάταξης). 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος, προσήλθε πριν τη 

συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Μετά τη συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης, ο κ. ∆ήµαρχος και 

ο Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Ζαγοράς, κ. Κοντογιώργος Απόστολος, απάντησαν 

προφορικώς σε ερωτήσεις που είχαν τεθεί στην προηγούµενη συνεδρίαση από την 

επικεφαλή της µείζονος µειοψηφίας, κ. Σαµαρά Μαρία. 

Στη συνέχεια, η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας κ. Σαµαρά Μαρία, έθεσε 

προφορικώς ερωτήσεις (οι οποίες αναλυτικά καταγράφονται στα µαγνητοφωνηµένα 

πρακτικά της συνεδρίασης),σχετικά την κατάσταση του κοιµητηρίου της Τ.Κ. 

Μακρυρράχης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, ενηµέρωσε το σώµα 

σχετικά µε εγκύκλιο του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης για την απασχόληση και 

ασφάλιση αλλοδαπών εργατών, καταθέτοντας σχετικό δηµοσίευµα από το διαδίκτυο 

και ζήτησε, από τον Πρόεδρο της Αγροτικής Επιτροπής, κ. Βασίλειο Καουνά και τον 

κ. ∆ήµαρχο, να προχωρήσουν σε ενέργειες για την ενηµέρωση των δηµοτών µας. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κωνσταντίνος, έθεσε προφορικώς 

ερωτήσεις (οι οποίες αναλυτικά καταγράφονται στα µαγνητοφωνηµένα πρακτικά της 

ΑΔΑ: 7Ζ4ΦΩΡΚ-1Β6



συνεδρίασης)για την κατάσταση του οδικού δικτύου του ∆ήµου, το λεωφορείο στον 

οικισµό Αγίου Ιωάννη και τη λειτουργία της µπάρας εισόδου και εξόδου στον οικισµό 

Παπά Νερό. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Μπρίζης Θεόδωρος, ενηµέρωσε το σώµα για την 

κατάσταση του Αθλητικού Κέντρου Τσαγκαράδας. 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

  Από το πρακτικό της 8ης Τακτικής  Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς -Μουρεσίου, στην Ζαγορά, την 28.06.2016, ηµέρα Τρίτη  και ώρα 

20:00. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

  

ΘΕΜΑ : 9ο
 

Συζήτηση επί της υπ’ αριθµ. πρωτ. 4911/08-06-2016 αιτήσεως κ. Σταύρου 

Ιατρίδη και λοιπών κατοίκων Μούρεσι .  

(Προτάθηκε και συζητήθηκε µετά τη συζήτηση του  4ου θέµατος  της ηµερήσιας 

διάταξης). 

Ο κ. Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος την υπ’ αριθµ. πρωτ. 4911/08-06-

2016 αίτηση του κ. Σταύρου Ιατρίδη και λοιπών κατοίκων Μούρεσι, στην οποία 

αναφέρονται τα παρακάτω: 

************************** 

Κύριε Πρόεδρε 

Εδώ και ένα µήνα επισκέφθηκα τον χώρο της ΧΑΝ και διαπίστωσα ότι έχει ανοιχτεί 

µια είσοδος στο τέρµα του οικοπέδου µας που λειτουργούσαµε για πάρκινγκ.  

Ζητώ να µάθω ποιος έδωσε την άδεια να ανοίξει αυτή η πόρτα. Το οικόπεδο που 

αγόρασε η ΧΑΝ από τον κ. Οικονόµου είχε είσοδο από τον δρόµο που περνούσε και 

η ΧΑΝ, εκεί που έκαναν τώρα ρη στοά. ∆εν χρειάζεται να έχει τρεις εισόδους η ΧΑΝ, 

γιατί µε την είσοδο που έγινε τώρα τελευταία αυθαίρετα, αχρηστεύεται το οικόπεδό 

µας και µπορεί οι απόγονοί µας να το αξιοποιήσουν κάποτε καλύτερα. Γι’ αυτό 

άλλωστε οι αείµνηστοι πρόγονοί µας το έκαναν δωρεά στην τότε Κοινότητά µας, του 

Μουρεσίου. 

Παρακαλώ λοιπόν να συζητηθεί το θέµα αυτό στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο και να 

µάθουµε ποιος έδωσε την άδεια για το άνοιγµα της πόρτας και αν οι τοπικοί 

εκπρόσωποι του χωριού ενδιαφέρονται πραγµατικά για τα ακίνητα του ∆ήµου, ή 

αφήνουν στην τύχη την κοινοτική κληρονοµιά. 

Και το σπουδαιότερο είναι ότι η χρήση της πόρτας αυτής µε το πέρασµα αυτοκινήτων 

και ανθρώπων, θα δηµιουργήσει δικαιώµατα για τη ΧΑΝ αφού θα το κάνουν δρόµο 
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στο οικόπεδό µας και έτσι θα διεκδικήσουν και δρόµο από και προς την καινούργια 

πόρτα. 

Παρακαλώ να κληθώ να παραστώ κατά την συζήτηση. 

Με εκτίµηση               

Ο Τοπικός Σύµβουλος  

Σταύρος Ιατρίδης 

 

Ζαχαράς Νίκος  

Γεώργιος Μπαλής 

Γεωργάκης∆ιανέλος 

∆ηµήτριος Παπαδηµητρίου  

************************** 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο Τοπικός Σύµβουλος της Κοινότητας 

Μουρεσίου, κ. Ιατρίδης Σταύρος, καθώς και οι λοιποί συνυπογράφοντες, 

προκειµένου να εκθέσουν τις απόψεις τους και να ενηµερώσουν το σώµα επί του 

θέµατος. 

Κατόπιν, ενηµέρωσε το σώµα ο Πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας Μούρεσι, 

κ. Μαµούρης Ευάγγελος, ο οποίος τόνισε ότι το πάρκινγκ και η συγκεκριµένη πόρτα 

είναι περιουσία του ∆ήµου. 

Η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ενηµέρωσε το 

σώµα και έθεσε υπόψη του το από 28-05-2016 έγγραφο της ΧΑΝΘ, στο οποίο 

αναφέρονται τα παρακάτω: 

************************** 

Αγαπητοί κύριοι 

Με την παρούσα επιστολή θα θέλαµε να ζητήσουµε την άδεια του ∆ήµου σας για την 

χρησιµοποίηση της συρόµενης µεταλλικής κατασκευής ανάµεσα στην ιδιοκτησία του 

∆ηµοτικού parking και της ιδιόκτητής µας έκτασης για την προσπέλαση βαρέων 

οχηµάτων, λόγω εργασιών και συντηρήσεων ενόψει της καλοκαιρινής µας 

λειτουργίας. 

Όπως σας είναι γνωστό η συγκεκριµένη πόρτα αποτελεί µέρος της περίφραξης 

µεταξύ ιδιόκτητου οικοπέδου της ΧΑΝ Θεσσαλονίκης και του ∆ηµοτικού parking, δεν 

αποτελεί πύλη εισόδου και εξόδου και δεν καταχωρεί δικαίωµα χρήσης από πλευράς 

µας. 

Σας ευχαριστούµε εκ των προτέρων 

Ο υπεύθυνος για την κατασκήνωση 

Γεώργιος Πλεξίδας  

************************** 

Στη συνέχεια, η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, 

ανέφερε τα παρακάτω: 
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Ευχαρίστησα εξαρχής όλους τους αιτούντες για την ευαισθησία τους και την αγάπη 

τους για τον τόπο. Η αίτηση είναι άνευ αντικειµένου, µετά από το συγκεκριµένο 

έγγραφο της ΧΑΝΘ, µε το οποίο δεσµεύεται ότι δεν υπάρχει κανένας κίνδυνος για 

τον ∆ήµο µας. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας, κ. Μπρίζης Θεόδωρος, 

ανέφερε τα παρακάτω: 

Η κίνηση του κ. Ιατρίδη και των λοιπών συνυπογραφόντων βοήθησε στο να 

πάρει ο ∆ήµος την απάντηση από τη ΧΑΝΘ, ότι δεν έχει καµιά απαίτηση επί της 

δηµοτικής περιουσίας και για το λόγο αυτό πρέπει να τους ευχαριστήσουµε. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κωνσταντίνος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Προτείνω να πάρουµε απόφαση να αποκατασταθεί, εντός διαστήµατος ενός µηνός, ο 

τοίχος στην αρχική του µορφή. 

Η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, τόνισε ότι τα 

συµφέροντα του ∆ήµου είναι καλυµµένα και δεν χρειάζεται καµιά άλλη ενέργεια. 

Ο  κ. Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, ανέφερε τα παρακάτω: 

Αποδεχόµαστε το έγγραφο της ΧΑΝΘ, αλλά πρέπει να την καλέσουµε άµεσα 

να ολοκληρώσει την περίφραξη του συγκεκριµένου χώρου και να µην υφίσταται 

πλέον είσοδος - πόρτα στο συγκεκριµένο σηµείο. 

Κατόπιν, ο κ. Πρόεδρος ενηµέρωσε ότι τίθενται προς ψηφοφορία δύο 

προτάσεις, αφενός αυτή της Αντιδηµάρχου ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου 

Γεωργίας, σύµφωνα µε την οποία τα συµφέροντα του ∆ήµου δεν κινδυνεύουν, έπειτα 

και από το από 28-05-2016 έγγραφο της ΧΑΝ, κι ως εκ τούτου δε χρειάζεται να 

γίνουν επιπλέον ενέργειες από µέρους του ∆ήµου επί του θέµατος, κι αφετέρου αυτή 

του ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Βασταρδή Κωνσταντίνου, ο οποίος ζήτησε να γίνει 

αποδεκτό το έγγραφο της ΧΑΝΘ και να ληφθεί απόφαση να αποκαταστήσει η ΧΑΝΘ 

τον τοίχο στην αρχική του µορφή, κλείνοντας την είσοδο - πόρτα. 

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα να αποφασίσει επί του 

θέµατος.  

Υπέρ της πρότασης της Αντιδηµάρχου ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου 

Γεωργίας, ψήφισαν δύο (2) ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι: 

Η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία και ο 

Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος. 

Επίσης υπέρ της πρότασης της Αντιδηµάρχου ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. 

Χριστοδούλου Γεωργίας, ψήφισε και ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Μούρεσι, κ. Μαµούρης 

Ευάγγελος. 

Υπέρ της πρότασης του ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Βασταρδή Κωνσταντίνου, 

ψήφισαν έντεκα (11) ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι: 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος, ο Πρόεδρος του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος 

Απόστολος,οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, κ. Τσελεπής 
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Απόστολος, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κων/νος, ο Αντιδήµαρχος κ. 

Γαρυφάλλου Αναστάσιος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. Σαµαρά Μαρία,κ. Μπρίζης 

Θεόδωρος, κ. Λάσκος Κωνσταντίνος και κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Καουνάς Βασίλειος δήλωσε παρών. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος  κ. Κουτσελίνης Προκόπιος, δήλωσε παρών για το 

λόγο ότι δεν έχει άποψη επί του θέµατος, ούτε εισήγηση. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ευαγγέλου Νικόλαος, αποχώρησε από τη 

συνεδρίαση κατά τη διάρκεια της συζήτησης του θέµατος. 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη:  

• Την υπ’ αριθµ. πρωτ.4911/08-06-2016 αίτηση του κ. Σταύρου Ιατρίδη και 

λοιπών κατοίκων Μούρεσι. 

• Το από 28-05-2016 έγγραφο της ΧΑΝ 

• Την πρόταση της Αντιδηµάρχου ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργίας  

• Την πρόταση του ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Βασταρδή Κωνσταντίνου 

• Τα λοιπά στοιχεία του φακέλου   

• Τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• Τις διάφορες τοποθετήσεις    

• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

 

1. Αποδέχεται το από 28.5.2016 έγγραφο της ΧΑΝ Θεσσαλονίκης. 

2. Καλεί την ΧΑΝ Θεσσαλονίκης, ιδιοκτήτρια του παρακείµενου, προς τη δηµοτική 

περιουσία (χώρος στάθµευσης -parking), οικοπέδου να προχωρήσει άµεσα σε 

αποµάκρυνση της υφιστάµενης εισόδου - πόρτας και σε αποκατάσταση του τοίχου 

περίφραξης, στο σηµείο αυτό, στην αρχική του µορφή. 

3. Εξουσιοδοτεί τον κ. ∆ήµαρχο για τις περαιτέρω ενέργειες. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 154/2016.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής:  

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                                      ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ζαγορά,21.07.2016  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

 

                                          ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

ΑΔΑ: 7Ζ4ΦΩΡΚ-1Β6
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